SLIMMING

SHISEIDO ADVANCED BODY CREATOR - AROMATIC SCULPTING GEL



Suitable for: Women who want to slim their contours. Women who want to reduce cellulite

A light, cooling, non-sticky body gel that refines body contours, leaving skin feeling smooth, firm and moisturized. Shiseido's exclusive, uplifting fragrance SLM and unique Sculpting Plant Complex work together to help activate fat breakdown and fat burn, while reducing the orange peel appearance of cellulite for smooth, toned contours.

To use: Generously blend into the body, especially in areas of concern such as hips, waist and arms. For best results, use once a day or more. Avoid using other products that have distinct fragrance during and up to 15 minutes after application.

Benefits

- Provides noticeable slimming effects inspired by aromachology science to burn fat without exercise
- Decreases the appearance of cellulite and reduces the orange peel appearance
- · Beautifully refines body contours
- · Moisturizes skin and increases resilience
- Begins to work immediately upon application
- Improves water metabolism to improve cellulite condition
- · Dermatologist Tested

塑身

資生堂進階美體重塑凝膠

適用對象: 追求體型塑造、想要降低脂肪的女性

這款質地清爽、不黏膩的身體凝膠,完美雕塑身體曲線,讓皮膚維持光滑、緊實並鎖住水分。資生堂獨家配方,以提升 SLM 清新香氣和獨特的塑型植物複合物 (Sculpting Plant Complex)相互作用下,活化溶解並燃燒脂肪,同時減少脂肪囤積的橘皮紋路,讓曲線玲瓏有緻。

使用方式: 足量的塗抹在身體上, 尤其是特定部位, 例如: 臀部、腰間以及手臂等。每天使用一次以上可達到最好效果。塗抹此商品後 15 分鐘內, 避免使用其他氣味顯著的產品。

產品優點:

- 具獨特香氣,無須透過運動就可以有效塑身的技術
- ▶ 降低脂肪圈生成並減少橘皮紋出現
- ▶ 美化身體曲線
- > 滋潤並增加肌膚彈性
- ▶ 一但擦拭即開始發揮作用
- 改善水分代謝以降低脂肪空間
- 經皮膚科醫師證實